首届加拿大高校校友匹克球大赛

主 办: 高校校友匹克球大赛组委会

组委会成员:东北师范大学加拿大校友会;吉林大学加拿大校友会;清华大学南安省校友会;四川大学加拿大校友会;福州大学加拿大校友会;东南大学多伦多校友会;山东大学多伦多校友会;沈阳建筑大学加拿大校友会;复旦大学校友会;成都理工大学校友会;多伦多大学校友;西安大略大学校友;加拿大BPT体育协会;滑铁卢匹克球俱乐部。

承 办: 王府体育中心; 裁判长: 卜照義; 执行裁判长: 司徒铨斌, 张瑞君

时 间: 2025年10月13日, 星期一(感恩节)

地 点: 王府体育中心匹克球馆

大赛宗旨

为促进加拿大各大高校校友间的深入交流与合作,丰富校友们的业余生活,提升身体素质与团队协作能力,首届加拿大高校校友匹克球大赛应运而生。通过本次赛事,旨在激发广大校友参与体育运动的热情,传播积极健康的生活方式,营造团结互助、奋发向上的体育氛围。大赛不仅是一场竞技角逐,更是一座连接友谊、展示风采的桥梁,推动匹克球运动在高校校友圈的普及与发展。

比赛项目

本次大赛只设混合团体赛一项,每场团体赛由三场单项比赛构成, 依次为: 女双、男双、混双。

参赛资格

o 所有参赛选手须为毕业于中国、加拿大各高校或其他国家知名大学的校友

组队要求

- o 每支队伍须由 5 至 8 名队员组成
- o 每位选手仅限参加一个团体队伍并不得兼项,只有一名女选手允许兼打女双和混双项; 配偶双方均为高校校友的夫妻允许两人一起加入其中一方所在的校队。
- o每所高校参赛队伍数量不限
- o 若单一校友会人员不足,允许两或三校联合组队参赛
- o 报名截止后,不得更换队员

报名方式

在线报名

https://www.tournamentsoftware.com/sport/tournament.aspx?id=3A8AD78C-93F3-45EF-9902-832FCD3D6546, 或将填好的报名表发至:

kingsquaresportscentre@gmail.com o

截止日期: 2025 年 9 月 28 日, 星期天

参赛费用

9月21日之前,每支参赛队伍参赛费为240加元,之后280加元,冠名队360加元(享用免费午餐)。E-transfer报名费至:bptsportsca@gmail.com。

比赛安排

本次比赛采用国际匹克球联合会(IPF)认可的标准比赛规则分小组循环赛和单淘 汰赛两个阶段进行,全部比赛均采用每球得分,每局 21 分,一局定胜制

第一阶段: 小组循环赛, 先得 21 分者胜。任何一方达到 20 分时, 必须持有发球权方能获得第二十一分(金球)。所有球队均晋级到下一阶段比赛

第二阶段:单败淘汰赛,任何一方获得 20 分后,必须持有发球权方能继续得分,一方必须领先另一方 2 分方能获胜;若 24:24,先得第二十五分者获胜

3 比赛器材

Onix 桔红色匹克球, 硬木地板。

奖项设置

- o 奖杯 + 奖牌 + 证书
- o 奖牌+证书
- o 奖牌+证书

其他奖项:

- o最佳高校组织奖
- o 最佳啦啦队奖

注: 获奖队伍将在闭幕式公开表彰

▲ 注意事项

所有参赛选手需自行购买个人意外保险, 比赛期间若发生任何意外, 组委会不 承担相关责任

所有选手需遵守赛事规则与赛场秩序,展现良好的体育精神和文明风貌 比赛期间,组委会将提供现场摄影及转播,请选手配合相关拍摄与宣传工作

其他说明

本赛事的最终解释权及未尽事宜,均归属首届加拿大高校校友匹克球大赛组委会所有

期待各大高校校友积极参与, 共同为推动高校体育文化建设贡献力量!

报名表

| 队名: | 队长姓名: | | |
|-------------|-------|-----|-----|
| 电话: | 电子邮件: | | |
| 队员姓名: | | 性 别 | 等级分 |
| 1 | | | |
| 2 | | | |
| 3/_ | | | |
| 4/_ | | | |
| 5 | | | |
| 6 | | | |
| 7 | | | |
| 8 | | | |
| 报名费: | 加元 | | |
| 签 名: | 日期 | l: | |

免责声明: 在签署此报名表时,我特此放弃对任何组织者、赞助商和王府体育中心(KSSC)提出任何损失、损害或伤害的索赔、诉讼或要求。我同意遵守王府体育中心场馆规则和比赛官员的决定。我对参加此次比赛承担全部风险和责任。

The First Intercollegiate Alumni Pickleball Mixed Team Tournament

Organizer: Organizing Committee of Intercollegiate Alumni Pickleball Mixed

Team Tournament.

Members of Organizing Committee: Northeast Normal University Alumni Association of Canada; Jilin University Alumni Association of Canada; Tsinghua Alumni Association of Southern Ontario; Canada Sichuan University Alumni Community; Fuzhou University Alumni Association of Canada; Southeast University Alumni Association in Toronto; Shandong University Alumni Association of

Toronto; Shenyang Jianzhu University Alumni Association of Canada; Fudan University Alumni Association; Chengdu Science & Tech University Alumni Association; Toronto University Alumni;

Western Ontario University Alumni; Canada BPT Sports

Association; Waterloo Pickleball Club.

Undertaker: King Square Sports Centre; Referee: Mark Bu.

Deputy Referee: Ben Seto, Ruijun Zhang.

Time: Monday, October 13, 2025 (Thanks-giving day)

Venue: Pickleball Hall, King Square Sports Centre

Purpose: The tournament aims to foster communication and collaboration

among alumni from colleges & universities of Canada and China, enrich alumni's lives beyond work, and promote physical fitness and teamwork. By participating, alumni can ignite their passion for sports, embrace a healthy lifestyle, and experience the joy of

the tournament serves as a bridge for building friendships and encouraging the development of pickleball among university

competition and camaraderie. More than just a sporting event,

alumni communities.

There is 1 event, mixed team, only. Each inter-team match consists of three matches in

the following order: 1. Women's Doubles, 2. Men's Doubles, Mixed Doubles.

ELIGIBILITY

All participants have to be alumni of higher education institute of China, Canada or

known university from other countries.

TEAM FORMATION

Each team consists of 5~8 members.

Each player can join ONE team only. All players on a team are allowed play one match only except one female player who is allowed to play two matches of Women's Doubles and Mixed Doubles. A couple (husband and wife), is allowed to join a team together into

a university team either spouse belongs to.

Each college/university can enter as many teams as they can.

A united team can be form by one, two or three colleges/universities.

The members of a team can not be changed after the deadline of registration.

REGISTRATION

Online https://www.tournamentsoftware.com/sport/tournament.aspx?id=3A8AD78C-

93F3-45EF-9902-832FCD3D6546, or send your entry form to:

kingsquaresportscentre@gmail.com.

Deadline:

Sunday, September 28, 2025.

ENTRY FEE:

\$240 per team before September 21, 2025; \$280 thereafter. \$360 for a

sponsored team, which entitled the team for a complimentary lunch. E-

transfer entry fee to: bptsportsca@gmail.com.

COMPETITION RULES

The rules of International Pickleball Federation will be applied. The competitions will have 2 stages: group round robin and single eliminations. All games will be rally-scoring, 21 points per game, 1 game determines the winner.

Stage 1: Group round robin. First to 21 points wins. When either team reaches 20 points, they must hold the serve for the twenty-first point. All teams advance to the next stage.

Stage 2: Single-elimination, after either team has scored 20 points, they must hold the serve to continue scoring, and one team must be 2 points ahead of the other to win; if 24:24, the first to score 25 points wins.

EQUIPMENT

Onix orange color pickleball. Hardwood floor.

AWARDS

o Champion: Trophy + Medal + Certificate

o 2nd Place: Medal + Certificate

o 3rd Place: Medal + Certificate

o Best Organizing Award

o Best Cheerleaders Award



CAUTIONS

All participants should buy their own personal accident insurance. The organizing committee will not be responsible for any accidents during the tournament.

All participants should abide by the rules and order of the competition and show good sportsmanship and civilized appearance.

Please all participants corporate with organizing committee for the on-site media work of photo-taking, filming etc.

Entry Form

| Team: | Captain's name:/ | | |
|-------------------------------|------------------|---------|--|
| Phone: | Email: | | |
| Team member's first/last name | Gender | Ratings | |
| 1/ | | | |
| 2/ | | | |
| 3/ | | | |
| 4/ | | | |
| 5/ | | | |
| 6/ | | | |
| 7/ | | | |
| 8/ | | | |
| Entry fee paid: \$ | | | |
| Captain's signature: | Date: | | |

DISCLAIMER: By signing this entry form, I hereby waive any claim, action or demand for any loss, damage or injury against any of the organizers, sponsors and the King square Sports Centre (KSSC). I agree to abide by the rules of the King square Sports Center (KSSC) venue and the decisions of the tournament officials. I assume full risk and responsibility for participating in this tournament.